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Transportudvalget har i brev af 22. august 2024 stillet mig føl-

gende spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kenneth Fredslund Petersen 

(DD). 

Spørgsmål nr. 421: 

Vil ministeren redegøre for, om det er ministeriets forventning, at 

administrationsgebyret på 50.000 kr. til den kommende virksom-

hedsordning for dobbelttrailere vil afholde nogle ansøgere fra at 

ansøge om at få deres virksomhed koblet på vejnettet? 

Svar: 

Jeg har lyttet til branchen, som har efterspurgt en virksomheds-

ordning for dobbelttrailere hurtigt for at muliggøre, at virksomhe-

der kan blive koblet direkte op på motorvejsnettet og udnytte for-

delene ved at køre med dobbelttrailere.  

For at kunne imødekomme dette ønske, har det været nødvendigt 

at indføre et administrationsgebyr. Forventningen er at virksomhe-

der, der vurderer at det kan svare sig at blive koblet direkte op på 

motorvejsnettet, ikke vil holde sig tilbage med at ansøge. Det kan 

ikke udelukkes at administrationsgebyret vil reducere antallet af 

ansøgninger marginalt sammenlignet med en situation, hvor der 

ikke er et gebyr forbundet med en ansøgning til virksomhedsord-

ningen.  

Med venlig hilsen 

Thomas Danielsen 
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